
  

  

  

Nørre Alslev Skole, den 16/4 2021  

  

Skolebestyrelsesmøde – Referat  

Teams – Se link i mail  

Torsdag, den 25/3 2021, kl. 18.30-21.00  
  

Til stede: Astrid, Mathilde, Kirsten, Anette K, Katja, Hanne, Pia C, David, Sofus, Pernille og Thomas Afbud: 

Nick og Anne Marie  

  

  

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt.  

  

2. Punkter til eventuelt Se eventuelt.  

  

Orientering  

 

3. Meddelelser  

• Formanden/Bestyrelsen o LUNA – Efter at have låst sig fast på et samarbejde med et 

firma, så arbejdes der videre på at justere projektet, samt sikre økonomien.  

o Forældrehenvendelse vedr. manglende gårdvagter – Det bliver der samlet op på.  

• Skoleledelsen o Elevtal – 1 ind og 1 ud.  

o Vivian og Kirsten er valgt som medarbejderrepræsentanter i skolebestyrelsen i 

kommende år.  

o Corona – Meget få justeringer ift. sidste sb-møde.   

• Elevråd  o Elevrådet har udtalt sig til LUNA vedr. forslaget til næste bevægelsespark.  

• Medarbejderrepræsentanter  o Hverdagen kører fint. Stemningen er ok. Dog har 

mellemtrinnet været hårdt presset af klasser med rigtig mange børn, der er indkaldt 

til undervisning på skolen.  

o Line har sagt op af personlige grunde.  

  

  
  



Drøftelser  

 

4. Ophold på scenen uden for skoletiden  

Vi har et stigende antal unge ”besøgende” på og omkring scenen om natten, i weekender og nu 

desværre også om eftermiddagen. Til tider er det svært foreneligt med almindelig skoledrift og der 

bliver ikke altid passet på skolen. Vi har forsøgt forskellige ting dog uden held, bl.a. kraftigt lysanlæg. 

Det blev drøftet, hvordan problemet kan gribes an, og vi føler os overbeviste om, at vi som skole ikke 

kan løse problemet alene. Vi har også erfaret, at jo dygtigere man er til at løse lignende på problemer 

på stationen i Nykøbing, på Evigheden og andre steder, jo flere ”besøgende” får vi.  

Det blev besluttet at kontakte SSP samt overveje en henvendelse til politikerne. Vi ser et behov for at få 

lavet en helhedsløsning på problematikken.   

Hanne, Katja og Thomas arbejder videre med en henvendelse.   

  

  

5. Testning – corona   

• I uge 12 startede elevtest på skolen.  

• Som skole presser vi på, for at elever samt personale bliver testet to gange om ugen.  

• I uge 15 var der 19% som har sagt nej til samtykke, 78% har sagt ja og 3% har ikke svaret.  

• I flere tilfælde henvender skolen sig direkte, hvis vi mangler svar.  

  

Beslutninger  

 

  

  

  

Eventuelt  

 

 •  Tidligere mulighed for datalæk er der styr på.  

  

  

  

Punkter til næste møder  

 

 •  Værdiregelsæt  

  

  

Mødedatoer 2021 (kl. 18.30-21)  

 



• Mandag, den 26/4  

• Tirsdag, den 25/5  

• Onsdag, den 16/6  


